
 

   
  

 

 

 

 
 

 

 

Verslag van de vergadering van de commissie Fysiek Domein en Middelen van 9 mei 2017 
 

 

Aanwezigen: De heren Doeven (DSSW), Mekers (SW), Kreike (SW), Bijl (CDA), De Wit (CDA), 

Moes (VVD), Bruursema (GM), Siebering (PvdA), Pruntel (PvdA), en De heer Den Hollander (PW) 

en Goedhard (PW), en de dames Middelveldt (DSSW), Starke (VVD) en Mones (GB) 

 

Afwezigen: De heer Ballast (CDA) 

 

Namens het college aanwezig: De wethouders Smidt en Geertsma. Van ambtelijke zijde zijn aanwezig 

mevrouw Poelman – Bouma en de heren Voigt en van Gelderen. 

 

Verder aanwezig: n.v.t. 

 

Voorzitter:  de heer De Haas 

Griffier:  mevrouw Van Roeden - Hoekstra 

 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van de heer Ballast. Hij wordt 

vervangen door de heer De Wit. 

 

 

2. Vaststellen agenda en vergaderorde. 
De agenda wordt conform vastgesteld. 

 

 

3. Vragen halfuur inwoners. 

 Er hebben zich geen inwoners voor het vragen halfuur aangemeld. 

 

 

4. Verslagen van de vergadering d.d. 4 april 2017 + toezeggingenlijst 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

 

5. Rondvraag 

De heer Den Hollander stelt vragen over de ontwikkelingen wat betreft de realisatie van het 

informatiecentrum Holtingerveld en wanneer wordt verwacht dat de realisatie gereed is. 

Wethouder Smidt geeft aan dat de oplevering voor het najaar van 2017 gepland staat. 

Woensdag 10 mei a.s. wordt het contract door de wethouder ondertekend, de aanbesteding 

heeft reeds plaats gevonden en vrijdag 12 mei a.s. vindt de eerste bouwvergadering plaats. 

 

Namens de Niet Coalitie Partijen (NCP) vraagt de heer Doeven naar de laatste stand van 

zaken wat betreft het leliedossier. Wethouder Smidt is graag bereid de vraag te beantwoorden, 

maar niet nadat hij hierover eerst overleg heeft gehad met de portefeuillehouder, de heer Van 

Schelven. Hij zegt toe de vraag schriftelijk te beantwoorden. 

 

 

6. Presentatie college: Ruimtelijk actieplan Havelte 

Namens het college geeft de landschapsarchitect, de heer Noordhuizen, een presentatie over 

het Ruimtelijk actieplan Havelte. De presentatie hangt aan dit verslag en maakt er onderdeel 



van uit. Door de commissieleden wordt gebruik gemaakt van de mogelijkheid om vragen te 

stellen. 

 
 

7. Raadsvoorstel: Glasvezel - afronding Voorbereidingsfase + hoe verder 

Volgens afspraak wil het college samen met de raad de voorbereidingsfase evalueren, alvorens 

over te gaan tot de uitvoering. Daarnaast heeft het college de behoefte om te peilen hoe 

belangrijk de raad een snelle internetverbinding op het platteland vindt en hoe daar vorm aan 

te geven. Ten slotte heeft het college geconstateerd hoe ingewikkeld de discussie kan worden 

en stelt daarom voor om € 20.000  te reserveren voor eventuele juridische contractvorming. 

 

De volgende insprekers maken gebruik van het inspreekrecht: 

- De heer R. Vedder, bestuurslid Westerveld op Glas 

- Mevrouw J. van der Zijden, namens zichzelf 

- Mevrouw C. Wijma, namens zichzelf 

- De heer W. Reitsma, namens zichzelf 

 

De bijdrage en presentatie van de heer Vedder is aan het verslag toegevoegd en maakt 

onderdeel hiervan uit. Door verschillende leden van de commissie worden vragen aan de 

insprekers gesteld. 

  
De voorzitter schorst om 21:24 uur de vergadering. 

De vergadering wordt om 21:45 uur hervat. 

 

De heer Doeven stelt het college een aantal vragen, welke voor een deel technisch van aard 

zijn. De heer Mekers is van mening dat snel internet een basisvoorziening is en vraagt waarom 

het college geen financiële ondersteuning biedt aan het burgerinitiatief. Wethouder Smidt is 

van mening dat snel internet geen nutsvoorziening is, er bestaat geen recht op snel internet. 

Het project zal zich vooral richten op het buitengebied. 

 

De heer De Wit geeft aan dat het CDA de ontwikkeling van glasvezel steunt. Hij vraagt het 

college of zij een alternatief hebben en of er voldoende vertrouwen is in de governance. 

Wethouder Smidt geeft aan dat er geen alternatieven zijn beschouwd.  

 

De heer Pruntel adviseert om op zeer korte termijn met de diverse stakeholders om de tafel te 

gaan om tot nadere afspraken te komen. De fractie heeft meer informatie nodig om het college 

van advies te kunnen voorzien. Wethouder Smidt geeft toe dat de heer Pruntel een punt heeft, 

de feitelijke aanvraag voor financiering is pas vorige maand door het college ontvangen. Een 

alternatief zou zijn om het fasegewijs in te voeren, maar dan zou het college verschillende 

keren bij de raad voor akkoord moeten aankloppen. Volgens de wethouder is dat onwenselijk, 

de raad dient kennis te hebben van het totaal plaatje. De heer Pruntel geeft aan dat de PvdA-

fractie voorstander is van financiering door de gemeente, maar wil op de hoogte gehouden 

worden van de resultaten van de gesprekken die nog gevoerd moeten worden. Wethouder 

Smidt geeft aan dat het de bedoeling is dat tijdens de raadsvergadering van 30 mei a.s. de 

intentie door de raad wordt uitgesproken, waarna door het college duidelijk geschetst wordt 

wat de risico’s zijn. 

 

De heer De Wit geeft aan dat de CDA-fractie positief staat ten aanzien van de aanleg van 

glasvezel, maar vragen heeft over de financiële deelname vanuit de gemeente. Mevrouw 

Starke vraagt of er nog andere potentiële aanbieders zijn naast Westerveld op Glas en Rendo. 

Daarnaast wil ze een toelichting op de gevraagde € 20.000 voor inhuur. Namens de VVD-

fractie brengt ze in dat de fractie groot voorstander is voor de aanleg van glasvezel. 

 



De voorzitter schorst de vergadering rond 22:15 uur in verband met het onwel worden van een 

van de commissieleden. De vergadering wordt op een nader te bepalen tijdstip hervat.  

 

 

 

Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 6 juni 2017. 

 

 

 

De commissiegriffier,      De voorzitter, 

 

 

J. van Roeden - Hoekstra                            J. de Haas 
 

 

 
 

Bijlagen: 

- Bij agendapunt 6: Informatievoorziening college: Presentatie Ruimtelijk actieplan Havelte 

- Bij agendapunt 7: Raadsvoorstel: Glasvezel - afronding Voorbereidingsfase + hoe verder 

 Inspraaknotitie + presentatie de heer R. Vedder, bestuurslid Westerveld op Glas 

 


